

DECLARATION DE CONFORMITE

Nous/We MERSEN FRANCE SB SAS 15, Rue de Vaucanson 69720 Saint Bonnet de Mure Cedex FRANCE

Hereby certify that products with the registered trade mark GENERAL ELECTRIC ®,

- Fuses Switch-disconnector LINOCUR 63A D02 230/400 VAC (440VAC)

provided that they are installed, maintained and used as intended and in accordance with the current installation standards according to manufacturer's recommendations, comply with the provisions of the following European Council Directives, and are in compliance with the following European Standards :

Low Voltage Directive 2006/95/ CE 2006 dec 12th

IEC 60947-3- Edition 3.2008-08

Directive RoHS 2011/65/CE July 2011, in use since January.2013 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electric and electronic equipments.

type	Size/taille	Reference GENERAL ELECTRIC
DO	2	676910
DO	2	676911

Certifions par ce document que les produits de la marque GENERAL ELECTRIC ®,

- LINOCUR Interrupteur-Sectionneur à fusibles 63A D02 230/400 VAC (440VAC)

sous réserve d'installations, d'entretien et d'utilisation conformes à leur destination, aux normes d'installations applicables et aux instructions du constructeur, satisfont aux dispositions des Directives du Conseil Européen suivantes, et sont conformes aux normes européennes suivantes :

Directive Basse Tension 2006/95 CE du 12 déc 2006

CEI 60947-3- Edition 3.2008-08

Directive RoHS 2011/65/CE du 21 Juillet 2011 en vigueur depuis le 2 Janvier 2013 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques.

Année d'apposition du marquage 

Year of  marking appending :

Saint Bonnet de Mure le : 16 janvier 2013 Nom / Name : B.THOMAS

Fonction / Position : Responsable Europe Certification Produit

Signature / Signature :

